

## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

## 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

## APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] <b>商標申請 編號</b> Application No.	[540] <b>商標</b> Mark	[511] <b>類別編號</b> Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	·· - ···	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300029268	Wuleys	25	16-02-2007		李金蓮以田吉公司之名營業 九龍 土瓜灣炮仗街 99 號 欣榮 花園 7 座 13 樓 C 室
300431261	& * & & * * * * * & * * &	14, 18, 25	18-08-2006	BEAMS (BEAMS CO., LTD)	JOHNSON, STOKES & MASTER 19TH FLOOR, PRINCE'S BUILDING, 10 CHATER ROAD, HONG KONG.
300520262AB	₩ 模束手作 OBIE	30	17-02-2006		貴奇有限公司 (SUPREME NOBLE LIMITED) 香港 新界東涌 映灣園 5座6樓 G室

園5座6樓G室

公報編號 Journal No.: 203 公布日期 Publication Date: 23-02-2007

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

300629893	AIRGBOSS <sup>25</sup> 雅格波士	14-07-2006	李平香 中國 廣東省汕頭市 峽山鎮汕尾工業區三 幢 3 號	雷力 香港 新界葵涌葵涌邨 逸葵樓 [21樓 2114室
300712007	36	03-11-2006	REAL PROFITS PROPERTY AGENCY LIMITED Shop No.Bl, G/F, (Allmart) Chinese Market, Phase 3, Belvedere Garden, Tsuen Wan, New Territories. Hong Kong	TERRY YEUNG & LAI ROOMS 1411-1412, WING ON CENTRE, NO.111 CONNAUGHT ROAD CENTRAL, H. K.
300749421	AVAPATE5, 10	01-12-2006		Deacons t 3rd - 7th, 14th & 29th Floors Alexandra House, Central HONG KONG
300762813	25	15-12-2006	Guru Denim Inc. 1525 Rio Vista Avenue, Los Angeles, California 90023, UNITED STATES	Johnson Stokes & Master 19F, Prince's Building, 10 Chater Road, Central, HONG KONG